
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 16/2023

Aika: 3.5.2023 Paikka: Huone 301c
kello 17:30

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Maiju Koponen
Sofia Ahola Miika Luhtamäki
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto Aino Ylänne

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 17:34.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Posti

Luhtamäki avasi pelletin kirjeen, joka sisälsi heidän naamaläsynsä. Raati
kiittää postista.

5.2. Peltola kertoi, että sai killan telegram ryhmään omistajan oikeudet, jotta voi
muuttaa nimet raatilaisille.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Tessa Finnholm
Päätös: Hyväksytään yllä oleva henkilö killan jäseneksi.

6.2. Raadin palaute
Raati on saanut paljon suullista palautetta raksarockista. Pääosin siksi miksi
sitä ei järjestetty. Raksarock päätettiin jättää järjestämättä AYY:n mantan
lakituksen takia. Huomasimme, että kiltalaiset haluavat raksarockin ja se
yritetään huomioida tulevina vuosina.
Raati sai palautetta saunalautan tuomisesta ullanlinnanmäelle. Pointti miksi
saunalautta tuotiin ullanlinnanmäelle oli se että sitä pystyisi mainostamaan
koko otaniemelle. Tätä ei kuitenkaan tapahtunut. Lautta-amiraalit eivät ole
myöskään maininneet toimikunnalle yleisesti lautan kuljetuksesta
ullanlinnanmäelle. Saunalautan toimintaa tulisi kehittää hallinnollisemmaksi ja
läpinäkyvämmäksi.
Raati on saanut positiivista palautetta burgereista ullanlinnanmäellä.
Raati oli saanut palautetta wappusimoista sen osalta, että olisi kiva että olisi
pienille lapsille tekemistä. Tämä lisäisi alumnien mielekkyyttä saapua simoille,
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kun lapsilla olisi myös tekemistä. Raati kirjaa asian ylös ja mahdollisesti
tulevina vuosina asia otetaan huomioon.

Raati kiittä palautteesta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Pasanen: Hyvä kevätboogie ja palautuminen wapusta on alkanut. Toukokuun
tavoite tehdä työsopimus johonkin.
Ylänne: Nyt on kivaa ja meni eilen pitkästä aikaa töihin. Voi fyysisesti hyvin ja
niin myös henkisesti.
Luhtamäki: Tämä viikko on jäähdyttely viikko ja toivottavasti pääsisi takaisin
koulurytmiin.
Koivisto: Pitäisi tehdä kouluhommia ja palautua wapusta.
Martti: Ollut kiireinen viikko takana ja saanut vihdoin siivottua ja hoidettua
kämpän järjestykseen.
Kontio: Kuuluu hyvää. Vähän väsynyt olo vaikka saanut kofeiinia. Kirjanpitoa
ei ole vielä aloittanut ja huomenna viimeinen työpäivä.
Ahola: Huomenna kandiseminaari ja esitys kestää tällä hetkellä 16 minuuttia.
Kahden viikon päästä alkaa työt ja ei tiedä missä alkavat. Lähdössä Wieniin
mikä on kiva asia ja vähentää stressiä töistä.
Juvakka: Leffa sai vihdoin lopputekstit. Oli fyysisesti poikki wapun jäljiltä.
Paluu arkeen on tuntunut kovalta iskulta.
Karvonen: Hyvää kuuluu ja tänään tuntunut siltä, että tulee kipeäksi.
Maanantaina alkaa työt.
Peltola: Wappu oli mukava ja kouluhommat sekä työt alkavat pikkuhiljaa
painamaan.
Tornivaara: Kuuluu hyvää ja tänään oli ensimmäinen työpäivä. Tekee kesällä
kandidaatintutkielmaa työpaikalleen. Väsyttää wapun jäljiltä ja kalenteri
näyttää täydeltä.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. MAIK-risteily

Ylänne kertoi tapahtumasta, joka oli todella hauska. Teemana ja
tapahtumana laivalla oli selviytyjät ohjelmaan pohjautuvia tehtäviä.

7.2.2. Raadin hengailuilta
Pasanen kertoi, että raadin hengailuilta oli kokonaisuudessaan hyvä
tapahtuma. Tornivaara mainitsi, että oli mukava ilta.

7.2.3. Wappuaatto
Oikein mukava ja onnistunut tapahtuma. Osallistujat poistuivat
wappuriehan jälkeen suhteellisen nopeasti, joka voitaisiin ottaa
huomioon tulevaisuudessa. Keskustelua käytiin myös palkitsemisesta
ja sen kehittämisestä tulevaisuudessa. Wöbiss osalta huomattiin myös
se, että olisi tarvinnut enemmän suunnitelmallisuutta.

7.2.4. Alumniskumpat
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Tapahtuma meni hyvin ja ihmisiä oli paljon. Epäsoveliasta käytöstä
huomioitiin ja tämä tullaan huomioimaan tiedottamalla alumneille
sähköpostilistan kautta.

7.2.5. Wappupäivä
Tornivaara mainitsi, että ullis ja oli erittäin hyvä. Tulevaisuudessa
jatkoon IKxPT yhteistyö, joka sujui erittäin hyvin.

7.3. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
7.3.1. TV arvonnan järjestäminen

Tornivaara järestää arvontailmoittautumisen. Sovimme alustavasti,
että arvonta järjestettäisiin helatorstaina 18.5. ja striimattaisiin pepun
tavoin.

8. YHTEISET
8.1. Yhdenvertaisuussuunitelma ja työryhmän kokoaminen

Martti mainitsi, että otetaan työn alle tämä projekti.
Päätös: Yhdenvertaisuussuunnitelmatyöryhmää johtaa Sofia Ahola ja
hän kasaa ryhmän. Ryhmään otetaan muutamat valmiiksi kiinnostusta
osoittaneet ja lisähenkilöitä avoimella rekrytoinnilla.

8.2. ShakingUpTech messupiste
Tornivaara kertoi, että Ahola ja hän saivat viestiä tapahtumasta. Tapahtumaan
on pyydetty killoilta rasteja. Tänne tarvittaisiin noin 2-3 henkilöä pitämään
pientä rastia. Ahola kertoi positiivista palautetta tapahtumasta kun oli itse
osallistujana. Sovittiin, että osallistutaan tapahtumaan ja päätetään
myöhemmin rastin pitäjät, sillä tapahtuma järjestetään vasta lokakuussa.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Toukokuun tapahtumat

Martti kertoi, että N-afterit tarkoitus järjestää 17.5. ja Porvoon reissu 27.5.
Liikuntavastaavilla suunnitelmia toukokuulle ja Martti selvitellyt tapahtuuko
nämä suunnitelmat.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Ei esille tulleita asioita.

11. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
11.1. Ei esille tulleita asioita.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. ENG:llä käynnissä olevat rekryrointiprosessit

Ahola kertoi vaikuttavuuden varadekaanin rekrytointiprosessista.

13. IE-Perhe
13.1. Kähmyt<3

Pasanen kertoi, että puolivuosijuhlan päivä näyttää valoisammalta. Saadaan
luultavasti järjestettyä alunperin suunniteltuna päivänä.

14. FUKSITOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.
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15. MAISTERITOIMIKUNTA
15.1. Korkeakoulun kv kokous

Juvakka kertoi, että kokouksessa käsiteltiin korkeakoulun kanssa yhdessä
tehtävistä asioista ja syksyn teknisistä asioista. Insinööritieteiden
korkeakoululla on myös kv-rahaa, jolla olisi mahdollista järjestää jotain
tapahtumaa syksyllä. Korkeakoululla tapahtuma ulkomaisille
maisteriopiskelijoille, jossa pyritään tuomaan diplomityöpaikkoja paremmin
näkyville ja saataville heille.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Vipps MobilePay AS, Suomen sivuliike

Kontio kertoi, että jos joku tulee maksamaan vipps sovelluksella niin se
tarkoittaa mobilepay:tä tulevaisuudessa.

16.2. Laskut ja kulukorvaukset
Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat laskut ja kulukorvaukset.

16.3. Vuosijuhlien sillis
Vilma Martti on todistajien läsnäollessa palauttanut 217.6€ rahastonhoitajalle
ja maksutosite on hyväksytty 1500€ ennakkomaksusta sillisruokia varten.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. RIL

Ahola kertoi, että tuli hyvää palautetta kuohuviinin siirtämisestä
rakentajanaukiolle.

19. M.E.T.A.
19.1. Tornivaara mainitsi postien hakemisesta. Sovittiin, että fuksikapteenit käyvät

tsekkaamassa keton postit ja Kontio alakerran postit.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous pidetään viikolla 20, jonka ajankohta sovitaan erikseen

telegramin kautta.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 19:28.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri
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Otakaari 4 LIITE 1
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 3.5.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)
Elias Pasanen Ulliksen eväät 962.59

Elias Peltola Kertiksiä ja aamupalaa 70.12
H.T.P Palvelut Oy Fuksitohtori-kyltit etc. 256.51

Lehtisepät oy Ruutiset 638.55

OJS & Co Oy Astiavuokraus, kuohuviinilasi 84.57

Origos Oy Laululäsyt 372.00

Wuollet Visuals Valokuvaus, cocktailtilaisuus 299.99

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


